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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie możliwości budowy wiaduktów nad obwodnicą kolejową w ciągu  
ul. Umultowskiej i ul. Naramowickiej 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Modernizacja towarowej obwodnicy Poznania to olbrzymia szansa dla rozwoju miasta. Istnieje jednak 

uzasadniona obawa, że tylko z powodu dodatkowych kursów pociągów pasażerskich przejazdy kolejowe w 

ciągu ul. Naramowickiej i ul. Umultowskiej będą dodatkowo zamykane około 30-40 razy na dobę (przy 

założeniu po jednym kursie pociągu pasażerskiego na godzinę w każdą stronę).  

 Oznacza to, że istnieje ryzyko powstawania znacznych utrudnień dla ruchu samochodowego na ul. 

Naramowickiej i ul. Umultowskiej w przypadku wykorzystania kolejowej obwodnicy dla ruchu pociągów 

pasażerskich.  

 W związku z powyższym wnioskuję o przeanalizowanie możliwości budowy wiaduktów (lub 

ewentualnie tuneli) w ciągu ul. Umultowskiej i ul. Naramowickiej po uruchomieniu Poznańskiej Kolei 

Metropolitalnej na obwodnicy kolejowej. Proszę również o podanie szacunkowych kosztów takiej 

inwestycji. 

  

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 
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